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Stadsstyrelsen tillsatte 28.2.2022 en arbetsgrupp för att göra en utredning över 
kollektiv- och anropstaxitrafiken i Pargas stad. Ordföranden sitter med i 
arbetsgruppen. Utredningen skall göras under år 2022 inom budgetramarna i 
samarbete med områdesnämnderna. Målet är att förbättra kollektivtrafiken till 
sommaren 2022. 
 
Staden har uppgjort en enkät som riktades till invånarna i staden. Förutom detta 
hade Houtskär en egen enkät. 
 
 

Kompletterande material Stadsstyrelsen 28.2.2022 § 47 Utredning över den interna kollektiv- och 
anropstaxitrafiken, tillsättande av arbetsgrupp. 

  
 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Beslutsförslag Ordföranden informerar om utredningens framskridande i arbetsgruppen. 

Nämnden diskuterar kollektivtrafikens behov i Iniö kommunområde. 
 

 
Beslut Nämnden tog del av arbetsgruppens utredning och diskuterade behovet av 

kollektivtrafiken i Iniö kommunområde. 
 
 __________________


